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 نجمه خدمتی تیرانداز ملی پـــوش، جام جهانی 
مونیـــخ را حقش می دانـــد. هر چند اعزام نشـــد، 
حتـــی بـــا هزینـــه شـــخصی. بـــا اینکـــه خیلی ها 
معتقدنـــد او افـــت کرده و حاشیه ســـاز شـــده اما 
خـــودش قبـــول نـــدارد. او می گویـــد: »حـــالا کل 

تیراندازی زیر ســـؤال اســـت.«
 

چطور اسم تو از تیم برای جام جهانی مونیخ 
خط خورد؟

من از اول اســـمم در لیست بود و برای رفتن ویزای 
شـــینگن لازم بود و وقتی ویزاهـــا آمد، یک روز قبل 
از رفتـــن مـــرا خط زدنـــد. در حالی کـــه رکوردهایم 
در رکوردگیری و مســـابقات برون مرزی مشـــخص 
اســـت. وقتی پیگیر شـــدم دبیر فدراســـیون گفت 
تنهـــا تیرانـــدازان المپیکـــی اعزام می شـــوند، من 
گفتـــم پـــس دو تیرانـــداز آقا بـــرای چـــه می روند؟ 
گفتنـــد، لحظـــه آخـــر اضافـــه کردیـــم. مـــن حتی 
خواســـتم با هزینه شـــخصی بـــروم، بازهـــم قبول 
نکردنـــد. حتی پاســـپورتم را نگه داشـــتند و به آنها 
گفتم شـــاید بخواهم با خانواده ســـفر بروم اما آن 
را ندادنـــد. در حالـــی کـــه من اگر می خواســـتم به 

کشـــور دیگری بروم، قبـــاً می رفتم.
 تو قبلاً از کشورهای دیگر پیشنهاد تغییر 

تابعیت داشتی؟
من در 12 ســـالی که ملی پوش هستم، پیشنهادات 

زیـــادی از کشـــورهای دیگـــر داشـــتم اما همیشـــه 
جوابـــم به آنهـــا نه بـــود چرا که دوســـت داشـــتم 
در ایـــران باشـــم و برای بـــالا بردن پرچم کشـــورم 
مســـابقه دهـــم. حالا هـــم منتظر جواب بـــا دلیل 
فنـــی هســـتم چون رکـــورد خفیـــف و بـــادی ایران 
به نام من اســـت و سال هاســـت کســـی آن را نزده 

. ست ا
اما خیلی ها معتقدند که نجمه خدمتی بعد 

از المپیک توکیو افت شدیدی کرده. چرا؟
همه ورزشـــکاران افـــت می کنند. همـــه قهرمانان 
زمانی در اوج هســـتند و مـــدال می گیرند، بعد هم 
مدتی ممکن اســـت افـــت کنند. من همیشـــه در 
انتخابی هـــا جـــزو نفرات برتـــر اول تا ســـوم بودم. 
هیچ وقت در هیچ اعزامـــی برای من تبعیض قائل 

نشـــدند یا ســـفری را به من هدیه ندادند.
در واقع حـــالا نه من، که نتایـــج کل تیراندازی زیر 
سؤال اســـت. تیراندازی قباً در خیلی از مسابقات 
مدال آور بـــود، اما حالا که مـــدال نمی گیرد، قطعاً 

مشکلی وجود دارد.
چه مشکلی؟

تبعیضاتـــی کـــه قائل می شـــوند. من در یکســـری 
از مســـابقات تیرانـــداز ذخیـــره بودم، مثـــاً اگر در 
اندونـــزی جـــزو ترکیب اصلـــی بودم، هـــم مدال 
انفـــرادی می گرفتـــم و هم مـــدال تیمـــی از برنز به 
نقـــره یـــا طـــا می رســـید و ســـهمیه المپیـــک هم 
روی شـــاخش بود. من بعد از آن ســـهمیه مسابقه 
خفیف را با اختاف کم از دست دادم. در انتخابی 
المپیک برزیل با رکورد عالی فینالیســـت شـــدم و 
حتی رکورد بین المللی ایران را زدم اما فدراســـیون 
خبـــرش را بـــا تأخیـــر روی ســـایت زد یا یکســـری 
خبرهـــا را اصـــاً روی ســـایت هـــم منتشـــر نکرد. 

نمی دانـــم چرا؟

حقوق نمی گیرم، درآمدم از شبکه اجتماعی است

خدمتی: ما تیراندازان نباشیم، مسئولان فدراسیون هم نیستند

 انتشار عکس ها و فیلم پرواز با بالگرد 
دور مجسمه مسیح ریو، حاشیه ساز شد.

حاشـــیه را خودشـــان درســـت کردنـــد. مـــن 
برای مـــردم مـــدال می گیـــرم. مســـئولان باید 
کنار ورزشـــکار باشـــند تا وظیفه شـــان را انجام 
دهند. مـــا تیراندازان نباشـــیم مســـئولان هم 
نیســـتند. مـــا با حضـــور سرپرســـت تیـــم روز 
آخـــر ســـفر در برزیل با تـــوری که فدراســـیون 
خودش گرفت، به گردش رفتیم. معمولاً همه 
ورزشـــکاران می روند اما اصاً حـــرف و حدیثی 
درســـت نمی شـــود. مـــن در برزیـــل بهتریـــن 

نتیجه را بیـــن تیراندازان تفنـــگ ایران گرفتم. 
کســـی نمی تواند مرا زیر ســـؤال ببـــرد، کل تیم 
تیراندازی زیر ســـؤال است. هیچ کس همیشه 
در اوج یا مدال آور نیســـت، خیلی ها در عکس 
بودند. این حاشیه ســـازی برای من که سالیان 
سال بدون حاشـــیه برای تیم ملی کار کرده ام، 

اصاً درســـت نیست.
چرا این حاشیه ها برای تو درست شده؟

مـــن هیـــچ پارتـــی نداشـــته ام و هیچ کـــدام از 
رؤســـای فدراســـیون پارتی مـــن نبوده انـــد اما 
انـــگار بایـــد پارتی باشـــد تا پشـــتت به کســـی 

گرم باشـــد.
حرفی مانده؟

مـــن همـــه وقتـــم را کامـــاً بـــرای تیرانـــدازی 
می گـــذارم، در تهـــران تنهـــا زندگـــی می کنم و 
درآمدم هم از شـــبکه اجتماعی ام اســـت. من 
8-7 ماهـــی اســـت کـــه از فدراســـیون حقوق 
نگرفته ام، وقتی پشتوانه مالی ندارم، کار برایم 
ســـخت می شـــود و نمی توانم همـــه تمرکزم را 
روی تمریـــن بگذارم. چـــرا باید ورزشـــکار را در 
شـــرایط ســـخت بگذارند؟ اما با همه سختی ها 

بهتر از بقیـــه بچه هـــا کار کرده ام.
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علی لبیب رکابزن برنزی جوان در آســـیا، 
به المپیک 2024 پاریس نزدیک تر شـــد.

هرچنـــد فدراســـیون دوچرخه ســـواری، 
امروز بعـــد از مســـابقه اســـتقامت جاده 
مردان آســـیا رکابزن المپیکـــی را به کمیته 
ملـــی المپیـــک معرفـــی می کند امـــا علی 
لبیـــب نفـــر چهـــارم بازی هـــای آســـیایی 
هانگـــژو و رکابـــزن برنزی قهرمانی آســـیا، 
به گفته رسول اســـدی رئیس فدراسیون 
شانس بیشـــتری دارد: »ما به کمیته ملی 
المپیـــک قـــول داده ایـــم بعد از مســـابقه 
جاده قهرمانی آســـیا، رکابـــزن المپیکی را 
معرفـــی کنیـــم. بنابراین تا امـــروز و اعام 
نتیجـــه صبـــر می کنیـــم. هـــر چنـــد علی 
لبیـــب بـــه خاطـــر  جوانـــی و نتایجش در 
بازی هـــای آســـیایی و قهرمانـــی آســـیا، 
منطقی ترین انتخاب فدراســـیون است. 
اگـــر انتخاب علی لبیب باشـــد پتانســـیل 
خوبی در او می بینم.« رئیس فدراســـیون 
دوچرخه ســـواری بـــا تـــک مدالـــی کـــه تا 
دیروز نصیـــب رکابزنان در قهرمانی آســـیا 
شـــده، معتقد اســـت هنوز جای کار دارد: 
»نتایج تیم در قهرمانی آســـیا امیدبخش 
هســـت اما هنوز جای کار دارد. به هر حال 
قهرمانی آســـیا یـــک ماه قبـــل از المپیک 
اســـت و از طرفـــی قزاقســـتانی میزبـــان 
بود کـــه تیمـــش در توردوفرانـــس حضور 
دارد. بـــا اینکه بچه ها مـــدال نگرفتند اما 

نتایج امیدوارکننده اســـت. ما در شروع 
راه هســـتیم و کارها خوب انجام می شـــود 
که فکـــر می کنم اگر کارها شـــتاب بگیرد، 
ســـال خوبـــی بـــرای دوچرخـــه ســـواری 
پیش بینی می کنـــم. هم بـــرای دوچرخه 
ســـواری و هم ورزش ایران. خوشـــبختانه 
مـــا از مشـــکاتی کـــه گریبانگیرمـــان بود 
فاصلـــه گرفته ایم. در آســـتانه قـــرارداد با 
اسپانسر برای تأمین تجهیزات هستیم، از 
نظـــر مبارزه با دوپینگ هم شـــرایط خیلی 
بهتری داریم. حتی شرایط فدراسیون در 
فدراســـیون جهانی با پرداخـــت بدهی ها 
بهتـــر شـــده اســـت و همـــکاری بـــا یکـــی 
از مشـــاوران تـــراز اول خارجـــی دنیـــا بـــه 
رکابزنان کمک زیادی کرده اســـت. جدای 
از آن احیـــای تـــور مازنـــدران، برگـــزاری 
مســـابقات بـــرای جوانان در اســـتان های 
یـــزد و تبریـــز هم انگیـــزه زیادی به نســـل 
جدیـــد دوچرخه ســـواری می دهـــد. آرش 
میرباقـــری کـــه در قهرمانی جوانان آســـیا 
پنجم شـــد، هنوز یک ســـال دیگر در این 
رده می توانـــد پا بزنـــد. تدویـــن آیین نامه 
ســـازمان لیـــگ و... نشـــان می دهـــد در 
مســـیر درســـتی قـــرار گرفته ایـــم. قطعـــاً 
شـــک نکنید با این شـــرایط ســـال آینده، 
ســـال خوبی داریم. امیـــدوارم کم کم آثار 
ناکامی هـــای قبل کمرنگ شـــود. هر چند 

ادامه این پروســـه بـــه صبر نیـــاز دارد.«

تیـــم ملـــی پاراجـــودوی ایـــران بـــرای 
پارالمپیـــک پاریـــس آمـــاده می شـــود. 
در حالـــی کـــه اردوی این تیـــم به تنش 
کشـــیده شـــده و پادرمیانی های کمیته 
ملی پارالمپیک و فدراســـیون نابینایان 
و کـــم بینایـــان هم تـــا به حـــال جواب 
نـــداده اســـت. ســـید میثـــم بنی طبا و 
وحیـــد نـــوری دو جـــودوکار در اعتراض 
بـــه عملکـــرد حاج یوســـف زاده اردوی 
تیـــم ملـــی را از چند ماه پیـــش تحریم 
کردنـــد. قـــرار بـــود ایـــن مشـــکل حل 
شـــود اما نـــه تنهـــا حل نشـــد بلکـــه با 
اضافه شـــدن موســـی غامـــی به جمع 

معترضـــان بحـــران جدی تر شـــد.
دو معتـــرض اعـــام کردنـــد اگـــر قـــرار 
باشـــد حاج یوســـف زاده ســـرمربی تیم 
ملی بماند، در اردو حاضر نمی شـــوند. 
درخواســـت آنهـــا برای تغییر ســـرمربی 
تیـــم ملـــی بـــه فدراســـیون نابینایان و 
کم بینایان اعام شـــد اما جلســـه  آنها و 
مظلومی رئیس فدراســـیون، بی نتیجه 
مانـــد. در نهایـــت کار بـــه کمیتـــه ملی 
پارالمپیـــک رســـید و جلســـه ای هـــم 
آنجا با حضور مســـئولان کمیتـــه برگزار 
شـــد، اما درخواســـت تغییر ســـرمربی 
را مســـئولان کمیته وتو کردند. ســـعید 
ســـلگی معاونـــت فنـــی کمیتـــه ملـــی 
پارالمپیـــک درباره این نشســـت گفت: 

»بحث زیـــادی در این نشســـت مطرح 
شـــد اما تغییر ســـرمربی به درخواست 
ورزشـــکاران، اقـــدام معقولی نیســـت. 
بـــه همیـــن دلیـــل از آنها خواســـتیم تا 
بـــا تعامـــل در اردوی تیـــم ملـــی حاضر 

» . ند شو
 ایـــن صحبت هـــا در حالی مطرح شـــد 
که نـــه تنهـــا ایـــن دو جـــودوکار در اردو 
حاضـــر نشـــدند بلکـــه موســـی غامی 
جـــودوکار منهای ۹۰ کیلوگـــرم تیم ملی 
هـــم بـــا ادعـــای بی کیفیتی بـــه دو نفر 
دیگـــر اضافـــه شـــد و بـــه اردو نرفت. او 
می گوید: »دوســـت ندارم وارد حاشـــیه 
شـــوم امـــا بعـــد از مســـابقات جهانـــی 
گرجســـتان که اواخر اردیبهشت برگزار 
شـــد، از آن تاریخ تا بـــه امروز که حدود 
3 مـــاه بـــه پارالمپیـــک پاریـــس زمـــان 
داریـــم اردویـــی نداشـــتم و حـــالا اردو 
در شـــرایطی برگزار می شـــود کـــه واقعاً 
بی کیفیت است. حتی شـــنیده ام پای 
۲ حریـــف تمرینی کـــه برایـــم آورده اند، 
مصدوم اســـت و شـــرایط ایده آلی برای 
تمریـــن بـــا مـــن ندارنـــد.« این نشـــان 
می دهـــد کـــه تاش هـــا بـــرای صلح در 
اردوی جودوکارهـــا نـــه تنهـــا بی نتیجه 
مانـــده، بلکـــه بحرانی تـــر هـــم شـــده 
اســـت. آن هـــم در حالی که ســـه مانده 

بـــه پارالمپیک مانده اســـت.

نباید تقصیر را گردن فونتانا انداخت

امیری: موفقیت بدون پول نمی شود
امروز رکابزن المپیکی رونمایی می شود

علی لبیب به پاریس نزدیک تر شد
 بحران پاراجودو با تحریم سه نفره

کودتا ادامه دارد

یک برد و یک باخت پینگ پنگی ها
دور نخســـت جدول مقدماتی مســـابقات تنیس روی 
میـــز اســـلوونی با یـــک پیـــروزی و یک شکســـت برای 

ملی پوشـــان ایران همراه شـــد.
امیرحســـین هدایی دارنده رنکینـــگ ۱۴۲ دنیا در دور 
اول بـــه مصـــاف پانگ کوئین از ســـنگاپور بـــا رنکینگ 
۶۶ جهـــان رفت و بـــا نتیجه 2-3 صاحب برتری شـــد. 
نیمـــا عالمیان دارنده رنکینـــگ ۱۷۶ جهان هم در دور 
نخســـت مقابل کوئک ایزک با رده بنـــدی ۸۹ جهان از 
ســـنگاپور قرار گرفـــت و یک بـــر 3 باخت. اما نوشـــاد 
عالمیان در دور نخســـت بـــا قرعه اســـتراحت روبه رو 
بـــوده و در مرحلـــه دوم مقدماتی باید بـــا برنده دیدار 
جیشـــن لیانگ با رنکینگ ۱۴۱ دنیـــا از امریکا و چانگ 
بالدویـــن صاحب رنکینـــگ ۱۱۷ جهـــان از هنگ کنگ 

کند. دیدار 

باخت دوم بسکتبال دختران
آخریـــن دیدار دوســـتانه تیم بســـکتبال زیر ۱۸ســـال 
دختـــران ایـــران در لبنـــان برگـــزار شـــد. ایـــن تیـــم 
در آخریـــن مســـابقه دوســـتانه اش بـــا هدایـــت النی 
کاپوچیانـــی مقابل تیم دانشـــگاه AU  به میدان رفت 
و با نتیجـــه 62 بر 61 مســـابقه را واگذار کـــرد. جوانان 
برای حضور در مســـابقات قهرمانی آســـیا 2024 چین 

آماده می شـــوند.

غیبت امیرمحمد یزدانی در اردو
نـــام امیرمحمـــد یزدانـــی و چنـــد مدعـــی حاضـــر 
آلبانـــی در لیســـت   ۲۰۲۴ در مســـابقات جهانـــی 
کشـــتی گیران مدعـــو بـــه دور جدیـــد اردوی تیـــم 
ملـــی نیســـت. دور جدیـــد تمرینـــات تیـــم ملـــی 
کشـــتی آزاد امـــروز در کمپ تیم های ملی اســـتارت 
قـــرار  کامـــران قاســـم پور  می خـــورد درحالی کـــه 
اســـت همراه بـــا محســـن کاوه راهی ایتالیا شـــده و 
در جـــام بین المللی ساســـاری کشـــتی بگیـــرد. نام 
برخـــی کشـــتی گیران از جمله امیرمحمـــد یزدانی و 
محمـــد نخودی بین اردونشـــینان دیده نمی شـــود. 
محمد نخـــودی که حضورش در مســـابقات جهانی 
اوزان غیرالمپیکـــی در وزن 79 کیلوگـــرم قطعـــی 
شـــده، از چندی قبل کتفش آســـیب  دیده اســـت. 
امیرمحمـــد یزدانـــی هم طبق چرخه، نفـــر اول وزن 
70 کیلوگـــرم بوده و قرار اســـت در آلبانـــی نماینده 
ایـــران در ایـــن وزن باشـــد کـــه بـــا توجه بـــه فاصله 
تـــا مســـابقات جهانـــی اوزان غیرالمپیکـــی  زیـــاد 
 امیرمحمـــد بـــرای ایـــن اردو دعوت نشـــده اســـت.

کمانداران ریکرو به دنبال سهمیه
کمانـــداران ریکـــرو بـــرای شـــکار ســـهمیه المپیک در 
آخرین انتخابی پنجشـــنبه به آنتالیای ترکیه می روند. 
آخریـــن انتخابی المپیـــک تیراندازی با کمـــان ریکرو 
25 تـــا 28 خردادماه برگزار می شـــود. محمدحســـین 
گلشـــنی، رضـــا شـــبانی، فائز محمـــدی، مبینـــا فاح، 
یســـنا پورماهانی و حوریه حاجی حســـینی کماندارانی 
هســـتند که بـــه ســـرمربیگری ســـونگ چیـــل هونگ 
کره ای و مربیگری مهســـا بدخشـــان بامداد پنجشنبه 
بـــه آنتالیا می روند تا بـــرای آخرین بار شـــانس خود را 

برای ســـهمیه المپیک امتحـــان کنند.
کمانـــداران بعـــد از انتخابـــی در مرحلـــه ســـوم کاپ 
جهانـــی تیراندازی بـــا کمان، 29 خرداد تـــا 4 تیرماه در 

آنتالیـــای ترکیـــه رقابـــت می کنند.

قهرمانی حسن تفتیان در فرانسه
حســـن تفتیان دونـــده ۱۰۰متر در مســـابقه بین المللی 

فرانســـه قهرمان شد.
ملی پـــوش ۱۰۰متـــر کـــه ایـــن روزهـــا بـــرای هت تریک 
ســـهمیه المپیـــک، هم در فرانســـه تمریـــن می کند و 
هـــم در تورهـــای بین المللـــی اروپا مـــی دود تـــا امتیاز 
روی امتیـــاز بگـــذارد، در تـــور فرانســـه دویـــد و با ثبت 
رکـــورد 10 ثانیه و 10 صدم ثانیه و 3/5 بـــاد موافق، زودتر 

از رقبایـــش بـــه خط پایان رســـید و قهرمان شـــد.
دیـــان ورمونـــت فرانســـوی بـــا رکـــورد 10 ثانیـــه و 16 
صدم ثانیـــه نایب قهرمـــان شـــد و هـــارواد آچـــی دیگر 
دونده فرانســـوی هم بـــا رکورد 10 ثانیـــه و 19 صدم ثانیه 

با ســـومی مســـابقه را تمـــام کرد.

شمشیربازی سابر با فخری در پاریس
پیمان فخری ســـرمربی تیم ملی شمشـــیربازی ســـابر 
بعد از قـــرارداد با فدراســـیون، در المپیک پاریس کنار 

پیســـت تیمش می نشیند.
فدراســـیون شمشـــیربازی با اینکه قباً خبر قرارداد با 
کریســـتین بائو مربی فرانســـوی را بـــرای المپیک داده 
بود، اما بعد از دو مســـابقه ای که بائو کنار ملی پوشان 
ســـابر آفتابی نشـــد، دســـت به دامان پیمـــان فخری 
برای المپیک ٢٠٢٤ پاریس شـــد تا ســـرمربی سابر، در 
هت تریک ســـهمیه تیمی المپیک، شـــاگردانش را بعد 

از ریـــو و توکیو در پاریس هـــم کوچ کند.
فدراســـیون شمشـــیربازی دیـــروز بـــا پیمـــان فخری 
قرارداد بست تا او شـــاگردانش را برای قهرمانی آسیای 

کویـــت و المپیـــک 2024 پاریس آمـــاده کند.
پیمـــان فخـــری از چهارشـــنبه هفتـــه پیـــش کارش را 
بـــا شمشـــیربازان ســـابر شـــروع کـــرده اســـت. او که 
ظاهـــراً بجـــز علـــی پاکدامـــن، از وضعیـــت آمادگـــی 
شمشـــیربازان راضـــی نیســـت، برنامـــه ویـــژه ای برای 
رســـاندن ملی پوشـــان ســـابر به قهرمانی آســـیا دارد. 
اردونشـــینان طبـــق برنامه ســـرمربی هـــر روز صبح ها 
و بعدازظهرهـــا دو ســـاعت و نیـــم تمرین بدنســـازی و 

شمشـــیربازی انجـــام می دهنـــد.

قلندری: فصل طولانی لیگ هندبال ما را اذیت کرددردسر تیم ملی تنیس به خاطر باخت مقابل اردن

تیـــم ملی تنیـــس ایـــران در اولین بازی 
دیویـــس کاپ، بـــا باخت به تیـــم اردن 
میزبـــان، راه صعـــودش به ســـید بالاتر 

خیلی دشـــوارتر شـــد.
رقابت های ســـید ســـوم دیویـــس کاپ 
آســـیا از دیروز در اردن شـــروع  شد و تا 

۲۶ خـــرداد ادامه دارد.
 این رویـــداد مهم تریـــن تورنمنت تیمی 
بین المللـــی مـــردان جهان به حســـاب 
می آیـــد و بـــه صـــورت ســـالیانه توســـط 

ITF برگزار  فدراســـیون جهانی تنیـــس 
می شـــود. تیـــم ملـــی تنیس ایـــران که 
ســـال قبـــل در ســـید ۴ قرار داشـــت، با 
پیـــروزی بـــر حریفانـــش، تا ســـید ۲ بالا 
آمـــد اما ماندگار نشـــد و به ســـید ســـوم 

. گشت بر
در اولیـــن روز دور مقدماتـــی رقابت هـــا 
که در هارد کورت مجموعه تنیس شـــهر 
امـــان برگـــزار شـــد، ملی پوشـــان ایران 
مقابل تیـــم میزبان صف آرایـــی کردند. 

دیدار انفرادی نخســـت بـــا علی یزدانی، 
نفـــر اول تنیـــس ایران شـــروع شـــد که 
بـــه مصاف محمد القطـــب رفت و در دو 
ســـت پیاپی با نتایج ۳-۶ و ۴-۶ باخت.

در بازی دوم انفرادی هم ســـینا مقیمی 
برابر موســـی القطب ایســـتاد و باخت. 
مقیمـــی در ســـت اول با نتیجـــه نزدیک 
۴-۶ شکســـت خورد اما ست دوم را ۱۱-۹ 
از آن خـــود کـــرد تا به بازگشـــت امیدوار 
شـــود. ســـت ســـوم نیز با نتیجه ۳-۶ به 
نفـــع تنیســـور اردنی به پایان رســـید. در 
مســـابقه دوبل زوج ســـامیار الیاســـی و 
علـــی یزدانـــی در ۲ ســـت متوالـــی برابر 
موســـی و محمد القطب تن به شکست 
دادنـــد تـــا بـــه ایـــن ترتیـــب تیـــم ایران 
در روز نخســـت رقابت هـــا ۰-۳ مغلـــوب 

اردن شود.
با شکســـت بازی اول، کار ملی پوشـــان 
بـــرای صعـــود بـــه ســـید دوم جهانـــی 

شد. دشـــوارتر 

جـــام  از  بعـــد  ســـپاهان  هندبـــال  تیـــم 
نســـبتاً  ترکیبـــی  بـــا  آســـیا  باشـــگاه های 
متفـــاوت و جوان تـــر پا بـــه لیگ  برتـــر ۱۴۰۲ 
گذاشـــت. یکـــی از چهار نماینـــده اصفهان 
در لیگ برتـــر هندبال، کـــه روی پله چهارم  
ایســـتاد. زردپوشـــان دیـــار زاینـــده رود در 
حالـــی فصـــل را بـــا چهارمـــی تمـــام کردند 
که بـــا تیـــم ســـوم یعنـــی گیتی پســـند تنها 
یـــک امتیـــاز فاصلـــه داشـــتند و اتفاقـــات 
هفتـــه پایانـــی باعث شـــد تـــا ســـپاهانی ها 

علی رغـــم بحـــران مصدومیت هـــا و جوانی  
بـــه حضـــور در رده چهـــارم بســـنده کنند. 
میـــاد قلنـــدری، ملی پـــوش تیـــم هندبال 
ســـپاهان کـــه بـــه انتخـــاب کارشناســـان و 
اهالـــی هندبال برترین گوش راســـت فصل 
شـــده، با اشـــاره بـــه فصلـــی که گذشـــت، 
گفـــت: »فصـــل را بـــا تغییـــرات بزرگـــی در 
تیم شـــروع کردیـــم، تقریبـــاً ۸۰ درصد تیم 
تغییـــر کـــرده بـــود و فقـــط چنـــد بازیکن از 
فصل قبـــل مانـــده بودند. این باعث شـــد 

اول فصـــل ناهماهنگی بیـــن بازیکنان زیاد 
باشـــد و نتوانیم شـــناخت خوبی از یکدیگر 
داشته باشـــیم.« به گفته قلندری بزرگترین 
مشـــکل ســـپاهان مصدومیت بود: »دراین 
فصـــل هیچ وقـــت تیـــم ما کامـــل نبـــود، از 
ابتدای فصل چند بازیکن مصدوم داشـــتیم 
کـــه بعضـــی از آنها به صـــورت کامـــل لیگ را 
از دســـت دادند؛ چنـــد بازیکن اصلـــی را از 
دســـت دادیم و به نظرم بزرگترین مشـــکل 
ســـپاهان در فصلی که گذشت مصدومیت 
بود.«  ملی پوش هندبال ســـپاهان به فصل 
طولانی 1402 اشـــاره کرد: »لیگ برتر امســـال 
نسبت به ســـال قبل فشـــرده تر و سخت تر 
بود. اســـتراحتی نداشـــتیم، یا در بازی های 
ملـــی بودیم و یـــا در بازی های باشـــگاهی و 
به همیـــن ســـبب بســـیاری در مصدومیت  
بودند. اما در کل ســـال خوبی برایم بود، از 
خودم راضـــی بودم و امیدوارم ســـپاهان به 
جایگاه اصلی خود بازگردد و بتوانیم شـــاهد 
قهرمانی ها و خوشـــحالی هواداران باشیم.«

 فائزه زمانی
خبر نگار

بعـــد از ناکامی تیـــم ملـــی بوکس در 
انتخابی المپیک هر کســـی تقصیر را 
گردن دیگری می اندازد. در شـــرایطی 
که عـــده ای فونتانا ســـرمربی کوبایی 
تیم ملی را مقصـــر می دانند، همایون 
امیـــری مربی تیم  موافق نیســـت.  او 
با اینکه حضـــور تیم ملی در تورنمنت 
قزاقستان قبل از انتخابی المپیک را 
باعث خســـتگی تیم ملـــی نمی داند، 
امـــا دلیل اصلی جا مانـــدن بوکس از 

المپیک را هم متوجه نشـــده است.
 

چرا تیم ملی بوکس سهمیه 
المپیک نگرفت؟

مســـابقات انتخابـــی المپیـــک مثـــل 
ســـال های قبـــل نبـــود و کار ســـختی 
داشـــتیم. در ایـــن دوره فقـــط نفرات 
و  آســـیایی  بازی هـــای  دوم  و  اول 
بوکســـورهای برتر مســـابقات جهانی 
جواز حضور در المپیک را می گرفتند 
و برخاف ســـال های قبل مســـابقات 
قـــاره ای برگـــزار نشـــد. فدراســـیون 
تمـــام تاشـــش را کـــرد و از برگـــزاری 
اردو و تورنمنت هـــای تدارکاتی گرفته 
تـــا چیزهـــای دیگـــر، هرچـــه در توان 

داشـــت گذاشـــت اما 
نمی دانم چـــه اتفاقی 
افتاد. حـــس می کنم 
ســـن ملی پوشـــان ما 
از قهرمانـــی گذشـــته 
و تیـــم ملـــی نیـــاز به 
پوســـت اندازی دارد. 

بهتر نبود تیم 
ملی قبل 

از انتخابی 
المپیک، به جای 

تورنمنت سنگین قزاقستان 
در کمپ تمرینی تایلند شرکت 

می کرد؟
 قـــرار بـــود تیم ملـــی قبل از شـــروع 
مســـابقات در تایلنـــد کمـــپ بزنـــد. 
دقیقـــاً نمی دانـــم چـــه اتفاقـــی افتاد 
اما فکـــر می کنم به خاطر تعـــداد زیاد 
تیم ها اســـم ما را از لیست این کمپ 
خـــط زدند. از آنجایی هـــم که فونتانا 
اصرار داشـــت قبل از شروع انتخابی 
المپیـــک در یـــک تورنمنـــت رســـمی 
شـــرکت کنیم، تورنمنت قزاقســـتان 
را در نظـــر گرفتیم و با اصـــرار فونتانا 

بـــه این کشـــور رفتیم.
فونتانا در تیم ملی می ماند؟

فدراســـیون باید در این بـــاره تصمیم 
بگیـــرد اما تـــا جایـــی کـــه می دانم او 

. ند می ما
فونتانا فرصتی نداشـــت و 10 روز قبل 
المپیـــک  انتخابـــی  اول  از مرحلـــه 
ایتالیـــا، تیـــم ملی را تحویـــل گرفت و 
بعد هم که 3-2 ماه بیشـــتر تا مرحله 
دوم انتخابی المپیک بیشـــتر فرصت 
نداشـــت. او روز اولی که ملی پوشان 
را دید گفت هیچ کدام از بوکســـورها 

تـــوان مبارزه در 3 رانـــد را ندارند.
حرف آخر؟

تیـــم ملـــی بوکـــس در این برهـــه به 
همدلی نیـــاز دارد و نباید نســـبت به 

آن جبهـــه گرفت.
خیلـــی از هزینه هـــا از 
جیـــب خـــود رئیـــس 
فدراسیون و اطرافیان 
و  د  می شـــو میـــن  تأ
فدراســـیون  بودجـــه 
ناچیز است. موفقیت 
بـــدون پـــول ســـخت 
رم  ا و میـــد ا و  ســـت  ا
از بوکس  حمایت هـــا 

. شود بیشـــتر 


